
Saksprotokoll i fylkesutvalet - 22. og 23.11.2017  
 
I samband med RS 170/17 «Svar på spørsmål om praktisering av dispensasjon frå Fylkesmannen om 
skuleskyss» og RS 176/17 «Spørsmål om skuleskyss og ruteproduksjon i Sunnhordland» stilte Sigbjørn 
Framnes (Frp) seg kritisk til ein del av talmaterialet som var lagt fram. Fylkesrådmannen vil kome tilbake 
med ytterlegare svar. 
 
I samband med RS 175/17 «Miljøkrav på kommersielle ruteløyve – Uttale» var Aud Karin Oen (SV) ikkje 
nøgd med svaret frå departementet, og oppmoda Høgre om å følgje opp saka sentralt. 
 
Vedtak 
 
Referatsaker 168-179/17 vart refererte. 
 


